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országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igénylő kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Hogyan alakult a kórházak adósságállománya az elmúlt őt évben?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánkban – sajnos sok más területtel együtt – az egészségügyi ellátórendszer komoly

gondokkal küzd . Ezen belül is kiemelten kezelendő probléma a kórházak adósságállománya ,

amely egyes gazdasági szakértők szerint kritikus mértékűre nőtt, és az egészségügyi ellátás

jelenlegi – amúgy sem túl fényes – színvonalának fenntartása is kérdésessé válhat .

Félő, hogy az egészségügyi ellátórendszer elégtelen mérték ű finanszírozása miatt a betegek
vagy terheik megnövekedésére számíthatnak vagy az ellátási színvonal csökkenésére .

Ekként foglalkozott a témával a Napi Gazdaság 2012 . július 16-án kelt cikke.
A tavalyi év novemberében a Világgazdaság napilap „Egészségipar Magyarországon –
kitörési pont vagy félrekezelt ágazat?” elnevezéssel konferenciát tartott, ahol a Magya r
Kórházszövetség elnöke arról számolt be, hogy több kórházvezető kollégájához hasonlóan
kapott egy levelet a Gyógyszerészeti és Egészségügyi Minőség- és Szervezetfejlesztési

Intézettő l, azaz a GYEMSZI-től, melyben leírják számára, hogy mit feleljen az újságíróknak ,

ha az általa vezetett intézményről érdeklődnének. A levél szerint az elvárt szöveg a
következő : "a Semmelweis Terv alapvetésének, amely szerint mindenkinek, bárhol is lakjon
az ország területén, egyenlő eséllyel azonos szintű egészségügyi ellátást kell kapnia, a kórház
megfelel. A kórházban a betegek ellátása folyamatos, zavartalan és biztonságos" .



A fenti sorokat olvasva az ember arra asszociál, amikor egy utasszállító repülőgépen a pilóta

bemondja, hogy ne essenek pánikba, a kapitány ura a gépnek, mindenki biztonságban van . Ez

praktikusan annyit jelent, hogy nagy a baj .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tekintettel a helyzet súlyos voltára, annak érdekében, hogy a megoldás megtalálásába n
megfelelően kőzreműködhessek, kérem, hogy az alábbi kérdéseimre válaszolni szíveskedjék :

Mekkora adósságállománnyal rendelkeznek ma a kórházak és milyen tételekbő l állnak
össze ezek a számok?
Hogyan alakultak a fentiek az elmúlt öt év során ?

Szíves válaszát előre is köszönöm !
Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. január 8 .

Tisztelettel ,

Jobbik
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